



# 明愛堅道社區中心

## 特別通告

本中心將會在 2022 年 5 月 16 日起進一步恢復正常運作。

本中心將重開接待大堂，並提醒公眾人士必須遵守法例 599G 章的相關規定 (<https://www.elegislation.gov.hk/hk/cap599G!zh-Hant-HK>)

「第 599G 章《預防及控制疾病（禁止羣組聚集）規例》除獲豁免者外，於指明期間繼續禁止在公眾地方進行四人以上的羣組聚集。有關規定同樣適用於未有遵從第 599F 章下相關規定或限制的餐飲業務及表列處所內的羣組聚集。」《2022 年 4 月 21 日政府新聞公報》

接待大堂、圖書館、自修室及所有小組及課程使用的房間，其人數上限將繼續維持原有人數上限的 85%。如有特別需要，或申請各項基金或援助計劃，煩請致電 2843 4652 與本中心職員預約。

中心仍會採取適當的人流控制措施，進入中心人士也須遵循相關防疫措施，凡進入中心之人士，必須用酒精搓手液清潔雙手、戴口罩及量度體溫，並鼓勵使用「安心出行」流動應用程式或登記個人資料。

多謝各位的支持與合作！

明愛堅道社區中心

2022 年 5 月 16 日



# Caritas Community Centre – Caine Road

## **\*Special Notice \***

We are grateful to announce that we will further resume normal operation from 16 May 2022.

The drop-in area will be open while Cap. 599G must be observed

(<https://www.elegislation.gov.hk/hk/cap599G!zh-Hant-HK>)

“the Prevention and Control of Disease (Prohibition on Group Gathering) Regulation (Cap. 599G)

(16) Unless exempted, the prohibition on group gatherings of more than four persons in public places will continue during the specified period. The requirement is also applicable to group gatherings in catering business and scheduled premises regulated under Cap. 599F in which the relevant requirements or restrictions are not complied with.”

The capacity of drop-in area, library, study room and room for groups or programmes will be reduced to 85% of its maximum capacity. Appointment should be made in advance for application of welfare benefits or fund. Please make call to 2843 4652 for the appointment with our staff if needed.

All service users will be required to follow strict precautionary measures before entering the community centre, including measuring body temperature, using hand sanitizers, wearing face masks and encouraging all visitors to use the “LeaveHomeSafe” or register their particulars.

Thank you for your cooperation and understanding!

Caritas Community Centre- Caine Road

16 May 2022